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Voorlopige agenda van de
commissie Beheer en Verkeer van 5 november 2009

Hierbij wordt u uitgenodigd voor de openbare vergadering van de commissie Beheer
en Verkeer

Datum: donderdag 5 november 2009
Aanvang: 16:30 uur
Locatie: Oude raadzaal
Voorzitter: K.A. Hazewinkel
Griffier: F. Hijlkema
Documenten: verslag 5 november (pdf)

A. A. ALGEMEEN DEEL

A.1. Mededelingen

A.2. Vaststelling agenda
Agenda raadscie. Beheer en Verkeer 5 november 2009 (pdf)

B. B. INHOUDELIJK DEEL

B.1. Raadsvoorstel Gemeentebegroting 2010
• Programma 2B: Vestigingsklimaat: Verkeer en Vervoer
• Programma 3: Leefomgeving
• Programma 5: Duurzame ontwikkeling
Raadsvoorstel - Gemeentebegroting 2010 (pdf)



 

verslag 5 november

2

                                                                  

Verslag vergadering raadscommissie Beheer en Verkeer 5 november  2009                                                                             1 

VERSLAG EXTRA RAADSCOMMISSIEVERGADERING 
BEHEER EN VERKEER 
 
WI:  09/12 
Datum:  5 november 2009 
Plaats    Oude  raadzaal 
Tijd: 16.30 – 17.30 uur 
 
Aanwezig: K. Hazewinkel (voorzitter), J. Spakman (PvdA), J.D. Hukema (PvdA), J.P.T. Klijnsma 
(Groen Links), J. Luhoff (D66), J. Evenhuis (VVD), I.M. Jongman-Mollema (ChristenUnie), T. 
Kirienko (SP), J. Seton (CDA), R.J. Prummel (Stadspartij), R.J.A.M. Krüders (Student en Stad); C.T. 
Dekker (wethouder), J.A. Visscher (wethouder), I. Bolle (plv. griffier), F. Hijlkema (cie.griffier) 
 
Verslag: de heer Z. Jeuring (Notuleerservice Nederland). 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
A.1. Mededelingen voorzitter/portefeuillehouders 
 
A.2.  Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
B.1. Raadsvoorstel Gemeentebegroting 

• Programma 2B: Vestigingsklimaat: Verkeer en Vervoer 
• Programma 3: Leefomgeving 
• Programma 5: Duurzame ontwikkeling. 

D66 stelt de volgende vragen: 
• De stedelijke hoofdstructuur: hoe kan in verband met de uitvoering van de grote projecten het 

onderliggend wegennet goed op orde blijven? Denk aan de Paterswoldseweg, de Ketwich 
Verschuurlaan en de Petrus Campersingel. 

• Parkeergarage Damsterdiep: krijgt het parkeerbedrijf problemen vanwege de extra bijdragen 
uit de exploitatie in verband met de vertraging? 

• Duurzaamheidprogramma: het is te weinig concreet, de doelen zijn niet duidelijk en de in de 
begroting opgenomen 1 miljoen euro is te beperkt. 

De SP stelt de volgende vragen: 
• De begroting voor verkeer ziet er goed uit. 
• Fietsbeleid: de inrichting van een aantal kruispunten is financieel niet in de begroting terug te 

vinden. 
• Duurzaamheidprogramma: het is te weinig concreet en de ambities kunnen hoger. Een 

voorbeeld van een te lage ambitie: vier energieneutrale woningen in 2010. Lentekriebels is 
wel een goed programma en de fractie is blij met de verruiming van de groenedakenregeling. 

De VVD stelt de volgende vragen: 
• N 361: de VVD staat achter de wethouder wat betreft het aanleggen van het eerste deel op 

bestaand tracé. Wat heeft de wethouder voor ogen met het aanspannen van een proces tegen 
de provincie? 

• De tram: in februari spreekt PS over de afweging tram of bus. Als dit klopt; wat betekent dit 
voor de voorkeur van de wethouder voor een tram? Zijn er negatieve consequenties? 

• De bevolkingsontwikkeling: de groei is ongeveer 10.000 inwoners in vier jaar tijd, onder wie 
vooral jongeren en de jongste ouderen. Zijn er consequenties in verband met het aantal 
fietsers? 

• Geasfalteerde fietspaden: ligt dit project echt op schema en is het in 2010 rond? 
• Zuidelijke Ringweg: de planstudie duurt tot 2015. Is die lange duur een gevaar voor de 

financiering? Waarom wordt de Van Iddekingeweg richting rotonde niet open gemaakt in 
verband met fileproblemen richting de A7? 

• Positief zijn de oplevering van de Damsterdiepgarage in 2011 en het parkeren bij scholen. 
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• Klopt het dat vanwege bezuinigingen op het OV-bureau de citybus naar de Zaanstraat 
verdwijnt? Was dat een prioriteit? 

Het CDA stelt de volgende vragen: 
• Een goed punt is het fietsbeleid, onder andere het verminderen van wachttijden voor fietsers. 

Wat zijn de consequenties voor het overige verkeer en is dat meegewogen? 
• Het halteplan en de toegankelijkheid: dit is een goed plan en het tempo moet erin worden 

gehouden. 
• De Sontbrug: er staat geen dekking aangegeven. Hoe zit dit? Gaat het om 40 miljoen euro? 
• Verkeersveiligheid: het punt 30 km-zone is niet in de tekst opgenomen. 
• Regiovisie Groningen-Assen: dit wordt in het vervolg structureel gefinancierd terwijl nog niet 

zeker is dat het project wordt voortgezet. Waarom niet nog een keer incidenteel financieren? 
• Beheer: onkruid in de verhardingen is een probleem. Kan dit voldoende worden bestreden met 

het bestaande geld? 
• De fractie is blij met het nieuwe geld voor oeverbeschoeiingen. Het is een goede eerste stap. 
• Geluid is een belangrijk punt, vooral bij verkeer en evenementen. Is het de bedoeling om te 

anticiperen op landelijke wetgeving? 
Student en Stad stelt de volgende vragen: 

• De fractie is het eens met de vragen over de stedelijke hoofdstructuur. De fractie is tevreden 
over het fietsbeleid, het OV-beleid en P&R-maatregelen. 

• Duurzaamheid: 50% klimaatneutraal in de eigen gebouwen is te laag, het gaat om het geven 
van het goede voorbeeld door de gemeente. 

• Risico’s weerstandsvermogen, onderdeel beheer houten wijkbruggen: de gemeente moet de 
plannen goed op orde hebben. De inventarisatie van het beheer moet tijdig worden uitgevoerd. 

De ChristenUnie stelt de volgende vragen: 
• De fractie sluit zich aan bij de al gestelde vragen over de Regiovisie. Er wordt geen doel 

geformuleerd. Wat zit hier achter? 
• De binnenstad: omdat die steeds intensiever wordt gebruikt, kan dit volgens het college leiden 

tot herprioritering. Ook wordt gezegd dat het lastiger wordt de wijken schoon te houden. Hoe 
gaat dit financieel worden opgelost? 

• Milieustewards: hoe wordt de commissie geïnformeerd over eventuele uitbreiding? 
• Jeugd in Noorddijk: wordt ook in andere wijken inzet gepleegd? 
• Groningen kiest voor nascheiding van kunststoffen: loopt de Groninger aanpak goed? 
• Herinrichting diepenring en Steentilstraat: de fractie vindt de tekst niet kloppen omdat de bal 

deels bij de raad wordt neergelegd in verband met de parkeergarage Damsterdiep. 
De PvdA stelt de volgende vragen: 

• De fractie is tevreden met de inzet op fietsgebied. Waarop zijn de kosten van 2,5 miljoen euro 
voor het fietspad tussen het ACM en de Kerklaan gebaseerd? 

• Wachttijdvoorspellers: waarom duurt de installatie zo lang? 
• Potje diverse projecten onder fietsbeleid: hoeveel geld zit erin? 
• Openbaar vervoer: investeringen hebben ruimtelijke consequenties, zoals bij de tram en bij het 

stationsgebied. 
• De fractie is tevreden over de aanpak vanuit het Tram Bureau. 
• Station Europapark: ligt de oplevering in 2011 op schema? 
• Stationsgebied: de fractie had graag het aanvullende dekkingsvoorstel bij de begroting gezien. 
• Het autoverkeer is in goede balans in de begroting opgenomen. Er zijn meerdere belangen: 

bereikbaarheid, leefbaarheid en werkgelegenheid. 
• Knelpunt Van Ketwich Verschuurlaan en Corpus den Hoorn: het probleem wordt steeds 

groter. Kan het werk worden versneld? 
• Diepenring en Steentilstraat: de tekst is vreemd en de fractie wijst op de aangenomen moties. 
• Leefomgeving: de BOR-systematiek is prima. De fractie verwacht dat de efficiency elk jaar 

kan verbeteren en deelt de zorg van de ChristenUnie niet. 
• Duurzame ontwikkeling: de fractie geeft complimenten, het is goed dit onderwerp in alle 

programma’s terug te vinden. 
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GroenLinks stelt de volgende vragen: 
• Het is een mooie begroting waarin veel wensen van GroenLinks worden gerealiseerd, omdat 

investeringen tot uitvoering komen. 
• De Sontbrug: wat is de planning en wanneer komt het onderwerp in de raad? 
• P&R: de gemeente moet stimuleren dat Haren tot uitbreiding overgaat. Het college moet hier 

in zijn notitie op ingaan. 
• De fractie is blij met het geld voor oeverbeschoeiing en met het op korte termijn bespreken 

van het voorstel duurzaamheidcentrum. 
• Het is goed dat energiebesparing bij scholen in het IHP wordt opgenomen. De fractie vindt de 

installatie van zonnepanelen bij nieuwbouw erbij horen. 
• De fractie is blij dat meer schoolkinderen worden bereikt via milieu- en 

duurzaamheidseducatie. 
Wethouder Visscher reageert als volgt: 

• Duurzaamheidprogramma: het jaarprogramma 2010 wordt concreter op het punt van de 
ambities. De indicatoren worden in de loop van de tijd concreter. 

• Duurzaamheid eigen gebouwen: er is een grote inspanning geleverd om te kunnen meten. Dit 
gaat nu van start. 

• Energieneutrale woningen: het zijn er slechts vier omdat dit alleen over Meerstad gaat. 
• Beheer en onderhoud: elk jaar wordt naar efficiencyverbetering gekeken. Het college houdt 

het goed in de gaten en de raad krijgt de resultaten te zien. 
• Plastic afval: Groningen doet het beter door het probleem aan de bron aan te pakken. 

Landelijk worden de doelstellingen niet gehaald. 
• Houten wijkbruggen: prioriteit is gegeven aan het vervangen van twee bruggen. In 2010 volgt 

de inventarisatie. 
• Milieusteward: het gaat om een pilot, daarna volgt de evaluatie. Het komt naar de commissie 

toe. 
• Geluid: de verkenning gaat over verkeer en evenementen. De gemeente gaat eventueel 

anticiperen. 
• Vernielingen door de jeugd: er wordt goed naar gekeken en geprobeerd wordt de jeugd te 

betrekken bij onderwerpen in de wijk. 
Wethouder Dekker reageert als volgt: 

• Het is belangrijk dat middelen zijn vrijgemaakt voor grote infrastructurele werken. De raad 
beslist volgende week over de begroting en daarmee over deze werken. 

• De aansturing van grote projecten vergt een grote inspanning wat personele inzet betreft. 
Soms kan niet alles tegelijk. Als voorbeeld gelden de werken aan de Ketwich Verschuurlaan, 
die onvoldoende van de grond komen. Binnenkort wordt de opdracht verstrekt en daarbij 
worden externen ingehuurd. In het voorjaar van 2010 komt dit in de commissie, ook in relatie 
tot andere delen van het wegennet. 

• Het klopt dat de personele knelpunten zich vooral bij de dienst Verkeer voordoen. Voor 2010 
is geen volledige oplossing gevonden. Voor 2011 is hiervoor de noodzaak zeker aanwezig. De 
wethouder komt met een nader voorstel voor het plan Zuidelijke Ringweg. De vraag komt dan 
terug. 

• De Sontbrug staat op de langetermijnagenda. De financiering zit voor 40 miljoen euro in de 
exploitatie Meerstad. Indien verdere financiering nodig is, komt het college er bij de 
startaanvraag op terug. 

• Parkeergarage Damsterdiep: er zijn extra kosten die pas in de exploitatie van het 
parkeerbedrijf komen zodra de parkeergarage operationeel is. Zoals beloofd komt het college 
er in april 2010 op terug. 

• Zuidelijke Ringweg: dinsdag wordt de bestuursovereenkomst met de minister getekend en dan 
ligt het geld vast. 

• Aansluiting Corpus den Hoorn-A7: de wethouder verwacht verbetering na voltooiing van de 
werken aan het  Julianaplein. Aparte maatregelen zijn nodig voor het verkeer op de Ketwich 
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Verschuurlaan. Straks komt het dynamisch verkeersysteem. Er is een relatie met de grote 
projecten en met de visie over de autobereikbaarheid. 

• Het OV-bureau: in de commissie zijn de bezuinigingen besproken en lijn 23 hoort erbij. 
• De 30 km-zone staat in de begroting onder ‘afronding verblijfsgebieden’. 
• De diepenring: het college wil geen extra punt scoren, de tekst op bladzijde 79 klopt. De raad 

beslist over de planning. In de tekst wordt de oplevering van de parkeergarage Damsterdiep 
genoemd. Dit is in overeenstemming met de motie van de raad. Het werk start bij de 
Noorderhaven. De raad is goed bediend en de wethouder begrijpt dat de ChristenUnie dit nu 
met haar eens is. 

• Wachttijdvoorspellers: er is vertraging bij de installatie door softwareproblemen. 
• Het bedrag van 2,5 miljoen euro voor het fietspad ACM-Kerklaan is een raming. 
• De notitie over P&R komt naar de commissie. Vanuit de Parkeernota komt geld. Haren voert 

de uitbreiding van de P&R uit. 
• De Regiovisie: tot 2015 is de gemeentelijke bijdrage structureel. 
• Shared Space Helpman: de notitie komt naar de commissie, er is nog geen definitief besluit. 
• Voorrang voor fietsers op kruispunten wordt per geval bekeken. 
• Stationsgebied: aanvullende dekking kan mogelijk ontstaan vanuit de 700 miljoen euro voor 

Regio Rail. De commissie ontvangt nadere schriftelijke informatie. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 17.25 uur. 
 
Toezeggingen 
 
Wethouder Visscher: 
Geen toezeggingen 
Wethouder Dekker: 
De commissie ontvangt nadere informatie over de aanvullende dekking voor het Stationsgebied. 
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Extra vergaderingen RAADSCOMMISSIES i.v.m. BEGROTING 2010

I. WERK EN INKOMEN

Concept-agenda: W&I nr. 

Datum: 5 november 2009

Tijd: 14.00 – 15.00 uur

Plaats: Oude raadzaal

Voorzitter: J.P.T. Klijnsma

Commissiegriffier: Fimke Hijlkema � 367 7689

E-mail: f.hijlkema@griffie.groningen.nl 

A. ALGEMEEN DEEL

A.1. Mededelingen 

A.2. Vaststelling agenda

B. INHOUDELIJK DEEL

B.1. Raadsvoorstel Gemeentebegroting 

• Programma 1: Werk en Inkomen

• Programma 2A: Vestigingsklimaat: G-Kracht

• Programma 9: Integratie en Emancipatie

***

II. ONDERWIJS EN WELZIJN

Concept-agenda: O&W nr. 

Datum: 5 november 2009

Tijd: 15.15 – 16.15 uur

Plaats: Oude raadzaal

Voorzitter: D. Jager

Commissiegriffier: Wolbert Meijer � 367 7726

E-mail: w.meijer@griffie.groningen.nl 

A. ALGEMEEN DEEL

A.1. Mededelingen 

A.2. Vaststelling agenda

B. INHOUDELIJK DEEL

B.1. Raadsvoorstel Gemeentebegroting 2010 

• Programma 6: (A) Onderwijs en Jeugd, (B) Welzijn en Zorg 

• Programma 7: Gezondheid

• Programma 8: (A) Sport en (B) Cultuur

• Paragraaf 10: WMO
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III. BEHEER EN VERKEER

Concept-agenda: B&V nr. 

Datum: 5 november 2009

Tijd: 16.30 – 17.30 uur

Plaats: Oude raadzaal

Voorzitter: K.A. Hazewinkel

Commissiegriffier: Fimke Hijlkema � 367 7689

E-mail: f.hijlkema@griffie.groningen.nl 

A. ALGEMEEN DEEL

A.1. Mededelingen 

A.2. Vaststelling agenda

B. INHOUDELIJK DEEL

B.1. Raadsvoorstel Gemeentebegroting 2010 

• Programma 2B: Vestigingsklimaat: Verkeer en Vervoer

• Programma 3: Leefomgeving

• Programma 5: Duurzame ontwikkeling

***

IV. RUIMTE EN WONEN

Concept-agenda: R&W nr. 

Datum: 5 november 2009

Tijd: 17.45 – 18.45 uur

Plaats: Oude raadzaal

Voorzitter: H.F.B. van der Heijdt

Commissiegriffier: Marleen Stoutjesdijk � 367 7722

E-mail: marleen.stoutjesdijk@griffie.groningen.nl 

A. ALGEMEEN DEEL

A.1. Mededelingen 

A.2. Vaststelling agenda

B. INHOUDELIJK DEEL

B.1. Raadsvoorstel Gemeentebegroting 2010 

• Programma 4: Woonklimaat en Cultuurhistorie

• Paragraaf 6: Grondbeleid

• Paragraaf 9: Stadsdeelprogramma 2010



 

Agenda raadscie. Beheer en Verkeer 5 november 2009

8

V. FINANCIËN EN VEILIGHEID

Concept-agenda: F&V nr. 

Datum: 5 november 2009

Tijd: 20.00 – 22.30 uur

Plaats: Oude raadzaal

Voorzitter: J.A. Marion

Commissiegriffier: Wolbert Meijer � 367 7726

E-mail: w.meijer@griffie.groningen.nl 

A. ALGEMEEN DEEL

A.1. Mededelingen 

A.2. Vaststelling agenda

B. INHOUDELIJK DEEL

B.1. Raadsvoorstel Gemeentebegroting 2010 (m.n. paragrafen en financieel perspectief)

Bij commissievergaderingen kunt u gebruik maken van het spreekrecht bij de inhoudelijke agendapunten

en de rondvraag. U krijgt dan drie minuten de gelegenheid de raadsleden te vertellen hoe u over een

onderwerp denkt. Voor aanmelding en informatie kunt u terecht bij de commissiegriffier. 
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RAADSVOORSTEL:

2009-2010

Ons kenmerk: BD 09.2058181

Registratienummer : GR 09.

Ingekomen op :

Onderwerp: Gemeentebegroting 2010

Groningen, 

Aan de raad,

1. Inleiding.

Hierbij wordt u ter vaststelling aangeboden de gemeentebegroting 2010. Hierin zijn

tevens opgenomen de voorstellen nieuw beleid 2010.

De programmabegroting kent een nieuwe structuur. Die structuur hebben we voor het

eerst bij de rekening 2008 toegepast. We gebruiken deze structuur nu ook voor de

begroting 2010. Het doel hiervan is onze beleidsdoelen en de activiteiten waarmee we

die doelen willen realiseren beter inzichtelijk te maken.

Uw raad blijft budgetten autoriseren op productgroepniveau.

2. Minimumniveau van de AER.

In de begroting 2010 zijn alle risico's opgenomen, waarover definitieve besluit-

vorming heeft plaatsgevonden, met uitzondering van het Forum. Verder wordt de

weerstandscapaciteit verhoogd voor de onvermijdelijk op ons afkomende verhoging

van de garantstelling Meerstad en voor de ontwikkelingen Suikerunie. Deze projecten

zijn nog wel afweegbaar, maar de risico's dienen zich dan evenzeer aan. Resteren nog

de grote toekomstige infrastructurele projecten, waarover de besluitvorming nog niet

is afgerond. Het betreft de Ringwegen en de Regiotram. Deze risico's zijn niet in de

begroting 2010 opgenomen. Bij de definiteve besluitvorming zullen de effecten op het

weerstandsvermogen worden betrokken.We willen daarom het minimum van de

Algemene egalisatiereserve (AER) verhogen van 12 miljoen euro naar 18 miljoen

euro. 

Het minimum niveau wordt bereikt door het huidige minimum niveau van 12 miljoen

euro te verhogen met de storting van het saldo van de meerjarenbegroting 2007-2010

van 4,2 miljoen euro en vrijval van claims van 1,8 miljoen euro. De AER komt

daarmee op het gewenste minimumniveau van 18 miljoen euro. 

3. Verkoop Essent aandelen.

Het Duitse energiebedrijf RWE betaalt 950 miljoen euro minder voor Essent omdat

EPZ (waarin onder andere de kerncentrale Borssele is opgenomen) voorlopig

eigendom blijft van de provincies en gemeenten. Dit betekent dat de gemeente

Groningen aan directe opbrengst van de verkoop Essent geen 86 miljoen ontvangt, 
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maar 76,8 miljoen euro. Het rente-effect hiervan is ongeveer 163 duizend euro

nadelig. 

De directe verkoopopbrengst wordt gebruikt voor ons aandeel in de regionale

bijdrage. Het gaat om 80 miljoen euro. De afgelopen periode hebben we uit dividend

inkomsten van Essent een bedrag van 12 miljoen euro gespaard. Er is dus nog een

bedrag van 68 miljoen euro nodig. Deze kan worden gefinancierd uit de directe

verkoopopbrengst van Essent. Bij uw besluitvorming over het convenant regio-

specifiek pakket Zuiderzeelijn heeft u besloten de komende jaren 80 miljoen euro

beschikbaar te stellen uit de jaarlijkse dividenden en superdividenden van Essent.

Omdat de volledige 80 miljoen euro daarmee gefinancierd is, is het niet langer nodig

de dividenden Essent te reserveren.

Bij het Raamwerk Regiorail hebben we aangeven dat het resterende deel van de

directe verkoopopbrengst (na aftrek wat nodig is voor de eigen bijdrage van 

80 miljoen euro) wordt ingezet voor het Raamwerk Regiorail. Doordat de directe

verkoopopbrengst lager is dan eerder verwacht, valt een gedeelte van de dekking voor

het Raamwerk Regiorail weg. Het gaat om bijna 10 miljoen euro. Hier staat tegenover

dat het aandelenkapitaal in EPZ behouden blijft. Wij stellen u voor de jaarlijkse

dividend- en rente inkomsten uit Essent, EPZ, Enexis en Essent Milieu die nog niet in

het meerjarenbeeld zijn opgenomen in te zetten voor de resterende dekking van het

Raamwerk Regiorail. 

De volgende onderdelen zijn reeds in het meerjarenbeeld verwerkt:

Dividend Enexis 2010 voor een bedrag van 570 duizend euro. We stellen voor het

dividend Enexis vanaf 2011 in te zetten voor de financiering van het Raamwerk

Regiorail.

Rente lening Enexis voor een bedrag van 1,5 miljoen euro in 2010 tot en met 2012.

De gemeente ontvangt jaarlijkse rente over de lening aan Enexis die wordt

overgenomen van Essent Holding. Vanaf 2013 kan de te ontvangen rente worden

ingezet voor de financiering van het Raamwerk Regiorail. De hoogte hiervan is

afhankelijk van het tempo waarin Essent de lening aan de aandeelhouders aflost.

Rente reservering vrijwaringen en garanties voor een bedrag van 0,5 miljoen euro in

2010. Essent heeft een deel van de verkoopopbrengst vooralsnog gereserveerd, zodat

hiermee risico's kunnen worden opgevangen. Zolang hier geen beroep op wordt

gedaan ontvangen de aandeelhouders hier rente over. Vanaf 2011 kan de ontvangen

rente worden ingezet voor de Regiorail.

Daarnaast ontvangen we naar verwachting jaarlijks dividend van Essent Milieu en

EPZ. Op dit moment kunnen we nog geen inschatting maken van de omvang hiervan.

Deze inkomsten zijn ook nog niet in het meerjarenbeeld opgenomen. Ook deze

inkomsten willen we reserveren ter financiering van het Raamwerk Regiorail totdat

het volledige raamwerk gedekt is.

2
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Wij stellen u voor te besluiten:

I. de gemeentebegroting 2010 vast te stellen;

II. de kredieten voor routine-investeringen van diensten (het overzicht staat in

paragraaf 4.4 Investeringen en financiering van de gemeentebegroting);

III. het minimumniveau van de AER vast te stellen op 18 miljoen euro;

IV. de directe opbrengst van de verkoop van Essent in te zetten voor de

gemeentelijke bijdrage aan het Regiospecifieke pakket van 80 miljoen euro en

het restant (8,8 miljoen euro) in te zetten voor het Raamwerk Regiorail;

V. de jaarlijkse rente- en dividendinkomsten die betrekking hebben op Essent,

Essent Milieu, Enexis en EPZ, die nog niet zijn opgenomen in het financieel

meerjarenbeeld, in te zetten voor het Raamwerk Regiorail totdat het tekort van

circa 10 miljoen euro is gedekt;

VI. uw besluit van 23 april 2008 om de komende 12 jaar 80 miljoen euro

beschikbaar te stellen voor het Regiospecificieke pakket, in principe te dekken

uit de jaarlijkse dividenden en superdividenden Essent, in te trekken.

Burgemeester en wethouders

van Groningen,

de burgemeester, de secretaris,

Dr. J.P. (Peter) Rehwinkel. H.P. Bakker.
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